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Schriftelijke Vragen over PGB en de toegenomen wachtlijsten voor huishoudelijke hulp 
 
Progressief Woerden las de raadsinformatiebrief Ontwikkelingen n.a.v. stoppen met financiële 
draagkracht huishoudelijke hulp (23 aug 2023). Daarin wordt toegelicht dat de wachtlijsten zijn 
toegenomen na het stoppen met de inkomenstoets. Ook worden maatregelen genoemd die 
denkbaar zijn, die in andere gemeentes worden toegepast en welke daarvan voor Woerden 
geschikt zijn en eventueel al worden ingezet. Een van de maatregelen die wordt genoemd is het 
promoten van het PGB. Deze wordt niet toegepast omdat dat niet zou passen binnen het beleid 
van de gemeente. 
 Dit roept de volgende vragen op bij Progressief Woerden. 
 

1. Waarom past het promoten van PGB niet binnen het beleid van de gemeente Woerden? 
2. Wat is de relatie tussen het verhogen van de tarieven en het promoten van de PGB? 
3. Wordt het PGB wel aangeboden als inwoners sterke behoefte hebben aan 

huishoudelijke hulp en er wellicht in hun netwerk hulp te vinden is? 
4. Hoeveel inwoners maken op dit moment überhaupt gebruik van een PGB? Graag een 

uitsplitsing naar type zorg en formele en informele zorg.  
5. Hoeveel budget is in de begroting opgenomen voor PGB’s? En hoeveel wordt 

daadwerkelijk besteed? 
6. In de raadsinformatiebrief staan ook een aantal maatregelen die al wel worden ingezet. 

Is al aan te geven wat het effect is van deze maatregelen en wat nog te verwachten is?  
a. Waarom is de gemeente overgestapt van het CIZ normenkader naar het HHM 

normenkader? Voor welke groepen inwoners heeft dit effect en op welke wijze.  
7. Er wordt gedacht aan het extra in te zetten van de maatregel kostprijs op beschikking. 

Op grond waarvan wordt de conclusie getrokken dat het noemen van de kostprijs op de 
beschikking leidt tot kostenbewustzijn? 

8. Heeft het college zicht op hoe het verder loopt met de wachtlijst gezien de 
leeftijdsopbouw in Woerden en de ontwikkelingen in de zorg (arbeidsmarkttekorten).  

9. Is het college het met Progressief Woerden eens dat er samen met inwoners en 
zorgbieders gezocht moet worden naar mogelijke andersoortige oplossingen (liefst op 
maat)? Denk bijvoorbeeld aan inzet domotica zoals robotstofzuigers). Heeft het college 
wellicht al ideeën hoe dit aan te pakken en in welke richting gezocht kan worden?  

10. Ziet het college hierin samenhang met de Maatschappelijke Agenda en het 
uitvoeringsplan dat binnenkort behandeld gaat worden? Met name als het gaat om het 
doel om inwoners zo lang mogelijk zelfstandig en thuis te laten wonen?  

 
Woerden, 17 september 2023 
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